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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 7/2020 z jednání VV dne 21. dubna 2020 

 

Místo jednání: Videokonference  

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Matěj Rázga (MR), Dušan 

Palcr (DP), Alexander Křížek (AK), Pavel Syrový (PS), 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB), 

Karel Ševčík (KŠ)  

Omluveni: Kamil Vrubl (KV) 

 

 

Projednávané body: 

1. Strategický plán ČSRU – sportovní část 

 

VV byla předložena aktualizovaná verze Strategického plánu ČSRU pro sportovní část. 

 

DP k tomu pouze vyjádřil připomínku a sice, že by dle jeho názoru bylo vhodné se zamyslet 

nad otázkou postupné profesionalizace rugby v rámci jeho rozvoje.  

 

Ostatní členové VV se k tomuto dokumentu dále již nevyjádřili. 

 

 

Usnesení: DP a PS se kvůli výše zmíněného dokumentu osobně sejdou 11.5. v 15:00 na 

stadiónu Markéta. 
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2. Doplnění zprávy činnosti Sportovního ředitele 

 

PM se dotázal, zdali má VV nějaké připomínky k doplněné verzi zprávy činnosti 

Sportovního ředitele.  

 

MR se k tomu vyjádřil a sice, že pro nadcházející rok by tato zpráva měla být provázána 

s cíli a celkovým plněním Strategického plánu v rámci sportovní části.  

 

Další připomínky k tomu vzneseny nebyly. 

 

 

Usnesení: VV bere na vědomí aktualizovanou verzi zprávy činnosti AB a zároveň schvaluje, 

aby tento dokument byl představen jako součást Výroční zprávy ČSRU. 

 

3. Manažer Národního týmu XV – manuál činností a povinností manažera týmu 

 

PM představil VV manuál činností a povinností pro manažera Národního týmu. K tomu ještě 

doplnil, že tento manuál konzultoval se současnými manažery reprezentací v rámci 

ragbyového prostředí. Zároveň také představil seznam 5 vhodných kandidátů na tuto pozici. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a bude se tímto bodem zaobírat na příštím jednání a zároveň 

pověřuje PM, aby oslovil Pavla Chaloupku s možností spolupráce na pozici manažera týmu 

reprezentace XV seniorů. 

 

4. Finance 

 

PM informoval VV, že k dnešnímu dni neobdržel od firmy Apogeo účetní závěrku za rok 

2019. Nicméně k tomu dodal, že na základě celkového vývoje rozpočtu se všemi výdajovými 

a příjmovými položkami očekává pozitivní výsledek hospodaření. Co se týče roku 2020, i 

zde PM informoval všechny členy VV, že má ČSRU aktuálně kladný poměr v rámci příjmů 

a výdajů peněžních prostředků. K příjmové stránce doplnil, že se aktuálně čeká na největší 

dotaci ze strany MŠMT. Tato dotace by měla být vyplacena v nejbližších týdnech. Dále 

ČSRU čeká na rozhodnutí o žádostech o dotace z rozpočtu Magistrátu hl. m. Prahy, 

konkrétně se jedná o dotace na trenéry mládeže pražských klubů a sportovní vybavení. 
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Dále PM informoval VV, že došlo ke splacení několika půjček. Konkrétně se jednalo o 

bezúročné půjčky od Romana Rygla částečné splacení půjčky od Dušana Palcra. Vrácení 

půjčky od Neville Parry dojde v následujících týdnech. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí.  

 

5. Ragbista roku 

 KŠ seznámil VV s plánem realizace natáčení video spotů s jednotlivými výherci ankety 

 Ragbista roku 2019 a sice, že do 30. května by mělo být veškeré natáčení dokončené do 

 podoby, kterou bude chtít následně marketingový usek prezentovat v České televizi a jiných 

 sdělovacích prostředcích. 

 Usnesení: VV bere na vědomí.  

 

6. Nabídka společnosti Apogeo – interní audit 

 

PM přeložil VV nabídku společnosti Apogeo Group na provedení interního auditu a s ní 

daný ceník jednotlivých procesních úkonů. 

 

AK se ujal slova a dodal, že nerozumí tomu, proč společnost Apogeo nabízí tuto nabídku 

jako zpoplatněnou, protože dle předchozích osobních schůzek bylo dohodnuto, že tyto 

služby budou zajištěny jako protislužba v rámci plnění marketingové propagace.  

 

Usnesení: AK bude kontaktovat společnost Apogeo Group s tím, že bude požadovat 

vysvětlení pro výše stanovenou nabídku. 

 

 

7. Zpráva Dozorčí rady a Legislativní komise 

 

PM informoval VV, že výše zmíněné zprávy byly zaslány na sekretariát ČSRU a jako takové 

budou součástí Výroční zprávy. Oba dokumentu jsou také k dispozici v podkladové části 

pro toto jednání. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí 
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8. Odůvodnění změn pravidel mládeže 2020 

 

PS se ujal slova a dle předloženého dokumentu týkajícího se změn pravidel dětí, které by 

měly platit od podzimu 2020, seznámil VV s plánem rozvoje dětského a mládežnického 

ragby. Tyto změny si kladou za cíl zkvalitnění základny a akcentovat nové poznatky v 

tréninku dětí s využitím zkušeností z ostatních unií a jiných sportů. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

9. Plán soutěží pro období léto/podzim 2020 

 

AB seznámil VV s upravenými rozpisy soutěží na rok 2020, které zachovávají původní plán 

vrcholu jednotlivých soutěží. Mistrovství republiky v sedmičkách proběhne podle plánu, tj.  

27.-28.6. 2020. Mistrovská ligová soutěž patnáctkového ragby začne 22.8. a konec soutěže 

bude 7.11. O kompletním programu soutěží budou kluby informovány 12.5. prostřednictvím 

oficiálních webových stránek a hromadného informačního emailu. 

 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

10. Nominace zástupce ČSRU - Valná hromada ČUS 

 

PM informoval VV, že dne 17. června se v Nymburce bude konat Valná hromada České 

unie sportu. 

 

Usnesení: VV nominuje PM jako zástupce za ČSRU pro účast na této Valné hromadě. 

 

11. Mimořádná podpora spolkům na podporu provozovatelů sportovišť 

 

PM informoval VV ohledně možnosti podání dotace na podporu spolků (klubů), které 

provozují vlastní sportoviště a zaznamenaly hospodářské ztráty v souvislosti s vládními 

restrikcemi o omezeném pohybu v rámci Covid-19. 
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Usnesení: VV pověřuje PM, aby toto oznámení o možnosti finanční podpory zaslal na kluby, 

které mají možnost o tuto dotaci požádat. 

 

12. Rovnost žen a mužů ve sportu v České republice 

 

PM seznámil VV se studií a manuálem  na téma genderové vyrovnanosti a to jak na hrací 

ploše, tak ve funkcionářských funkcích.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 27. května 2020 na stadiónu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 7. května 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 

 

 


